
Protokół Nr XXX/2017
z XXX sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego

w dniu 28 marca 2017 r.

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Dariusz Nowak o godzinie 17:05 otworzył XXX seqę
Rady Powiatu Pruszkowskiego witając wszystkich przybyłych. Oświadczył, że zgodnie z listą
obecności w posiedzeniu uczestniczy 19 radnych, co wobec ustawowego składu Rady
wynoszącego 27 osób, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych
decyzji(listy obecności radnych oraz gości stanowią załącznik nr l i2 do niniejszego
protokołu). Obrady odbywały się w Starostwie Powiatowym w Pruszkowie,
przy ul. Drzymały 30. Tym samym wyczerpany został pkt l i 2 porządku obrad.

Ad. 3
Radny Dariusz Nowak Wiceprzuvodniczący Rady poinformował, że kolejnym punktem
są Wnioski do porządku obrad.

Radny Dariusz Nmvak Wiceprzavodniczący Rady poinformował, że porządek obrad został
przesłany wraz z materiałami i poprosił o ewentualne wnioski do porządku.

Prof)onowany porzadek obrad.

1. otwarcie XXX seqi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Wnioski do porządku obrad.
4. PrzŃęcie protokołu z XXIX sagi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
5. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego zmieniającej uchwałę w sprawie

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego /BRZ-328/17/.
6. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie zmian do uchwały

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok 201 7 /BRZ-318/17/.
7. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie wyrażenia zgody

na poręczenie długoterminowego kredytu bankowego Samodzielnemu Publicznemu
Zespołowi Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pruszkowie /BRZ-319/17/.

8. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie wyrażenia zgody
na nieodpłatne nabycie przez Powiat Pruszkowski prawa własności nieruchomości
/BRZ-320/17/.

9. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie dostosowania sieci szkół
ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego
ustawą -- Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych
ispecjalnych, na okres od dnia l września 2017 r. do 31 sierpnia 2019 r.
/BRZ-321/17/.

10. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie podziału środków
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających
według algorytmu w 2017 roku dla Powiatu Pruszkowskiego na realizację zadań
określonych w ustawie rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnieniu osób
niepełnosprawnych/BRZ-322/17/.

11. PrzŃęcie sprawozdania Zespołu Ośrodków Wsparcia: Ośrodka Interwencji
Kryzysowej i Specjalistycznego Ośrodka Wsparcia dla OHlar Przemocy w Rodzinie
w Piastowie z działań podjętych w ramach realizacji Powiatowego Programu
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w roku 2016
/BRZ-323/17/.
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12. Przyjęcie sprawozdania Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Pruszkowie
z realizacji Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2016-2018
za rok 2016 /BRZ-324/17/.

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady
Powiatu Pmszkowskiego na 2017 rok /BRZ-326/17/.

14. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie podjęcia stanowiska
dotyczącego poselskiego projektu ustawy o ustroju m.st. Warszawy /BRZ-327/17/.

15. Informac:ja Nr 25/2017 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie
od 20 stycznia 2017 r. do 09 marca 2017 r. /BRZ-325/17/.

16. Interpelacje i zapytania oraz wmoski i oświadczenia radnych.
17. Komunikaty Przewodniczącej Rady Powiatu.
18. Zamknięcie obrad.

Wniosków do proponowanego porządku obrad nie zgłoszono

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął punkt 3 i przeszedł
do punktu 4.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że kolejnym punktem
po ądm \esl Przyjęcie protokołu z XXIXsesji Rady Powiatu Pruszkou,skiego.

Ad 4

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że w związku z brakiem
uwag oraz nie sb'szyc głosów sprzeciwu uznal, że protokół z XXIX sesji Rady Powiatu
Pruszkowskiego zostaje przyjęty.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął punkt 4
do realizacji punktu 5.

przystąpił

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że kolejnym punktem
paw:aEdhtu Podjęcie uchu'aW Rady Powiatu Pruszkowskiego zmieniającej ucha'ałę w sprawie
wieloŁetrtiejprognozy$nansou,ej Pou'iatu Pruszkowskiego/BRZ-328/1 7/.
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Ad 5

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poprosił Starostę Maksyma Gołosia
o zreferowanie proponowanych zmian.

Radny Maksym Gołoś Starosta przedstawił zaproponowane zmiany.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskugę
Głosów w dyskugi nie odnotowano.
Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął dyskugę.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii
Przewodniczących komisji merytorycznych Rady.
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OI)inie komisji.

W związku z nieobecnością Radnej Katarzyny Klimaszewskiej Przewodniczącej Komisji
Budżetu i Finansów i brakiem Wiceprzewodniczącego komisji, Radny Dariusz Nowak
Wiceprzewodniczący Rady odczytał opinię stwierdzając, że projekt uchwały BRZ-328/17
został przez członków komigi zaopiniowany pozytywme.

Radny Stanisław Dymura Wiceprzewodniczący Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego poinformował, że projekt uchwały BRZ-328/17 został zaopiniowany przez
członków komisji pozytywnie.

Radna Mirosława Sliwińska Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji poinformowała, że projekt uchwały BRZ-328/17 został przez członków komigi
zaopiniowany pozytywnie.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie
uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej
prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego.

W związku z problemami technicznymi z elektronicznym systemem do głosowania,
głosowanie przeprowadzono tradycyjnie poprzez podniesienie ręki i zliczenie głosów.

Wynik głosowania
Głosowało 25 radnych
21 głosy ,,za"
0 głosów ,,przeciw"
4 głosy ,,wstrzymujące się"

Radny Dariusz Nowak Wiceprzavodniczący Rady stwierdził, że uchwała
nr XXX/233/2017 zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej
Powiatu Pruszkowskiego została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący
do realizacji punktu 6.

Rady zamknął punkt 5 i przystąpił

łlu. u

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że kolejnym punktem
porządku \esl Podjęcie ucłtwaW Rady Powiatu Pruszkowskiego w spra'.vie zmian do uchwctb
w sprawie uchu,cttenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok 201 7 /BRZ-318/1 7/. Pto\elk\
uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poprosił Starostę Maksyma Gołosia
przedstawienie projektu uchwały.

Radny Maksym Gołoś Starosta przedstawił zaproponowane zmiany.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskuqę
Głosów w dyskugi nie odnotowano.
Radny Dariusz Nowak Wiceprze)vodniczący Rady zamknął dyskuqę.
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Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii
Przewodniczących komisji merytorycznych Rady.

Opinie komisji:
Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisja Budżetu i Finansów
poinformowała, że projekt uchwały BRZ-318/17 został przez członków komisji zaopiniowany
pozytywnie.

Radny Stanisław Dymura Wiceprze)vodniczący Komisji Inwestycji i Ronvoju
Gospodarczego poinformował, że projekt uchwały BRZ-318/17 został przez członków
komisji zaopiniowany pozytywnie.

Radna Mirosława Sliwińska Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji poinformowała, że projekt uchwały BRZ-318/17 został przez członków komigi
zaopiniowany pozytywnie.

Radny Artur Swiercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Spolecznych
poinformował, że projekt uchwały BRZ-318/17 został przez członków komigi zaopiniowany
pozytywnie.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie
uchwały w sprawie w sprawie zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Pruszkowskiego na rok 2017.

Wyniki głosowania
.iku głosowaniaW

Liczba Uprawnionych
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

Głos
Głos
Gło
Głos

ul ące siws'

nieoddane

Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Bayer
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński

Zbigniew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski

ul ący s]

Mirosław Chmielewski

Maria Cybulska
Stanisław Dymura
l(arolina Gawkowska
Maksvm Gołoś
Grzegorz Jastrzębski
Magdalena Kalpj!!jąŁ
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Za

Wstrzymul
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za

Nieobecny

Krzysztof Rymuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwiilska
Artur Swiercz

Za
Za

Wstrzymujący się
Za
Za
Za

Wstrzymujący si
Za
Za

LC' Slę
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Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że uchwała
nr XXX/234/2017 w sprawie zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Pruszkowskiego na rok 2017 została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 6
do protokołu.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął punkt 6 i przeszedł
do punktu 7.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że koląnym punktem
potząd\.u \est Podjęcie uchwali Rady Powiatu Pruszko\Ą,skiego w spra'bĄ'ie wyrażenia zgody
na poręczenie długoterminowego kredytu bankowego Samodzietnetlltt Publicznemu Zespołowi
ZakłaćMw ć)p/ek/ Zdrowo/ne/ w Prz/szkowfe /B.RZ.3/9//7Z Projekt uchwały stanowi
załącznik nr 7 do protokołu.

Ad 7

Radny Dariusz Nowak Wiceprzelvodniczący Rady poprosił Starostę Maksyma Gołosia
przedstawienie projektu uchwały.

Radny Maksym Gołoś Starosta powiedział, że w związku ze złą sytuacją w SPZ ZOZ
w Pruszkowie, a zwłaszcza jego kondycją finansową jest to bardzo ważna uchwała. Zależny
nam wszystkim, żeby szpital funkcjonował. Na szpitalu ciąży bardzo duże zadłużenie
wymagalne i na ten cel jest zaciągany kredyt, który powiat poręcza. Zwrócił się do radnych
o głosowanie za podjęciem uchwały.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskugę.
Radny Stanisław Dymura powiedział, że popiera takie działania. Zapytał o zmiany
personalne w szpitalu, ponieważ docierają do niego infomiac:je o zwolnieniach lekarzy
specljalistów. Jaka jest perspektywa rozwoju szpitala.
Radny Maksym Gołoś Starosta powiedział, że szpital zarabiać na siebie nie będzie.
Planowanie zarobkowania, a co za tym idzie spłacania kredytu, przy obecnym systemie jest
niemożliwe. Na chwilę obecną musimy szpital ratować. Poprzez wieloletnie zaniedbania
w pewnych obszarach, szpital jest w trudnej sytuacji. Jeśli chodzi o inwestycje, to też będą
musiały być finansowane przez powiat.
Tomasz Sławatyniec Dyrektor SPZ ZOZ w Pruszkowie powiedział, że musiał zwiększyć
zatrudnienie w administraclji, ale nadal jest skromne. Personel lekarski nie był redukowany.
Raczą myśli o zwiększeniu zatrudnienia. Planowane jest uruchomienie szkoły rodzenia,
co może wpłynąć na zwiększoną ilość porodów, a co za tym idzie będzie można na tym

Radna Maria Cybulska zapytała, czy szpital wykonuje badania komputerowe.
Tomasz Sławatyniec Dyrektor SPZ ZOZ w Pruszkowie powiedział, że szpital nie posiada
takiego sprzętu i korzysta ze usług Szpitala Kolejowego i Szpitala w Tworkach. Szpital nie
posiada środków finansowych na zakup tak drogiej aparatury.
Radny Grzegorz Jastrzębski zapytał w jaki sposób będzie finansowany szpital w nowym
systemie.
Tomasz Sławatyniec Dyrektor SPZ ZOZ w Pruszkowie powiedział, że jeżeli szpital
znajdzie się w sieci szpitali, będzie to ryczałt na poziomie wykonania za 2015 rok. W obecnej
formie prawnej są ograniczone możliwości świadczenia usług komercyjnych. W tą chwili
analizowane są koszty i podąmowane działania, żeby koszty i przychody się bilansowały. Nie
ma mowy o zysku.
Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął dyskuqę.

zarabiaćara
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Radny Dariusz Nowak Wiceprzen'odniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii
Przewodniczących komisji merytorycznych Rady.

Opinie komisji.
Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisja Budżetu i Finansów
poinformowała, że projekt uchwały BRZ-319/1 7 został przez członków komisji zaopiniowany
pozytywnie.
Radny Artur S)viercz Przewodniczący Komisji Zdrmvia i Spraw Społecznych
poinformował, że projekt uchwały BRZ-319/17 został przez członków komigi zaopiniowany
pozytywnie.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na poręczenie długoterminowego kredytu bankowego
Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pruszkowie.

Wyniki głosowania
W lku głosowania
Liczba uprawnionych
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

Głos
Głos'
Głos'
Głos'

rzeciw
wstrzymuj ace si
nieoddane

Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Bayer
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cvbulska

Zbigniew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski
Krzysztof R uza
Monika Sawicka

Stanisław Dymura
Karolina Gawkowska
Maksym Gołoś
Grzegorz Jastrzębski
Magdalena Karpiniak
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za

Nieobecny

Elżbieta Smoliilska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska

l żd;iliława Zielińska
Mirosława Sliwińska
Artur Swiercz

Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady shvierdził, że uchwała
nr XXX/235/2017 w sprawie wyrażenia zgody na poręczenie długoterminowego kredytu
bankowego Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Zakładów Opieki Zdrowotnej
w Pruszkowie została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął punkt 7 i przeszedł
do realizacji punktu 8.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że kolejnym punktem
porządku jest Podyęc/e uc/zwać l?ady /''ow/afu Pruszłowsk/ego w spraw/e wyrazem/a zgody

8Ad
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na nieodpłatne }labycie przez Powiat Pruszkowski pra\Ą,a włctsności nieruchotuości
/BRZ.320// 7/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poprosił Starostę Maksyma Gołosia
o omówienie punktu, który przekazał głos Panu Radosławowi Chechłaczowi Zastępcy
Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami, aby przedstawił uchwałę.

Radosław Chechłacz Zastępca Naczelnika
Nieruchomościami omówić uchwałę.

Wydziału Geodezji i Gospodarki

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskugę
Głosów w dyskusji nie odnotowano.
Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął dyskugę

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii
Przewodniczących komisji merytorycznych Rady.

Opinie komisji.
Radny Stanisław Dymura Wiceprzewodniczący Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego poinformował, że projekt uchwały BRZ-320/17 został przez członków
komisji zaopiniowany pozytywnie.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Powiat Pruszkowski prawa
własności nieruchomości.

Wyniki głosowania
W wyniku głosowania przŃęto
Liczba Uprawnionych 1 27

Liczba obecnych 26
Liczba nieobecnych l l

26

Głosy przeciw
Głosy wstrzymujące się
Głosy nieoddane

Głosy za

Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Bayer
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław
Chmielewski
Maria Cvbulska
Stanisław Dymura
Karolina Gawkowska

Za
Za
Za

IŻI
Za

Zbigniew Makowski
l bi;iii; ŃiGik
Tomasz Osiński

Janusz Rakowski
Krzysztof Rymuza

Za

Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula
Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwińska

Maksym Gołoś
Grzegorz Jastrzębski
Magdalena Kart)iniak
Katarzyna
Klimaszewska

Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Za
Za
Za
Za

Za

Nieobecny

Artur Swiercz

str. 7



Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że uchwała
nr XXX/236/2017 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Powiat
Pruszkowski prawa )własności nieruchomości została podjęta. Uchwała stanowi załącznik
nr 10 do protokołu.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął punkt 8 i przeszedł
do realizacji punktu 9.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że kolejnym punktem
porządku jest Podyęcfe uc/zu,ab, .Rady Pou'/a/u Przzszkowshego w spraw'ie dos/osowanfa s/ecf
szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego
astawq Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych,
na okres od dnia l września 2017 r. do 31 sierpnia 2019 r. /BRZ-321/17/. PI(ńćKt uckvmaN
stanowi załącznik nr ll do protokołu.

Ad 9

Radny Dariusz Nosvak Wiceprzuvodniczący Rady poprosił Starostę Maksyma Gołosia
o omówienie punktu, który przekazał głos Pani Małgorzacie Kucharskiej Naczelnikowi
Wydziału Edukac:ji i Sportu, aby przedstawiła uchwałę wraz z autopoprawkę.

Małgorzata Kucharska Naczelnik Wydziału Edukacji i Sportu poinformowała,
że uchwałę w sprawie projektu dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych
do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą Prawo oświatowe oraz ustalenia
sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych podjętą przez Radę 7 lutego br., przekazano
Mazowieckiemu Kuratorowi Oświaty celem zaopiniowania. Mazowiecki Kurator Oświaty
3 marca 2017 r. wydał opinię w którą wskazał konieczność wprowadzenia następuJące]
zmiany: w pkt. 1 6 załącznika nr l usunąć szkołę: Liceum Ogólnokształcące, ul. Zółwińska 41
w Nadarzynie. Ponieważ na dzień pojęcia uchwały nie było podpisane porozumienie między
Powiatem Pruszkowskim, a Gminą Nadarzyn, tym samym ta szkoła nie była założona.
Dlatego w projekcie uchwały, którą radni otrzymali w materiałach /BRZ-321/17/ liceum jest
wykreślone. 20 marca 2017 r. Rada Gminy Nadarzyn podjęła uchwałę o założeniu Liceum
Ogólnokształcącego, ul. żlółwińska 41 w Nadarzynie.
Dlatego wprowadzana jest autopoprawka w brzmieniu:
,,W załączniku nr l w pkt 13 wpisujemy: typ szkoły: publiczne 3-letnie liceum
ogólnokształcące, nazwa szkoły: Liceum Ogólnokształcące, siedziba szkoły: 05-830
Nadarzyn ul. żółwińska 41, organ prowadzący: Gmina Nadarzyn, uwagi o organizac:ji szkół:
Liceum Ogólnokształcące utworzone z dn. 01 .09.2017 r. na podstawie porozumienia z Gminą
Nadarzyn.
W załączniku ru 3 w pkt 18 wpisujemy: typ szkoły: publiczne 4-letnie liceum
ogólnokształcące, nazwa szkoły: Liceum Ogólnokształcące, siedziba szkoły: 05-830
Nadarzyn ul. żółwińska 41, organ prowadzący: Gmina Nadarzyn, uwagi o organizacji szkół:
do 3- letniego liceum ogólnokształcącego ostatni nabór na r. szk. 201 9/2020".
Dodatkowo ze względu na pomyłkę pisarską w tytule załącznika nr l przez pozostawienie
słowa ,,projekt", wprowadza się autopoprawkę w brzmieniu:
,,Załącznik nr l otrzymuje tytuł: Plan sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych i szkół
specjalnych, prowadzonych przez Powiat Pruszkowski z uwzględnieniem szkół
ponadgimnazjalnych i specjalnych mających siedzibę na obszarze powiatu pruszkowskiego
prowadzonych przez inne organy, na okres od dnia l września 2017 r. do dnia 31 sierpnia
2019 r
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Ponadto kurator zgłosił następujące uwagi:
1) W Zespole Szkół Ogólnokształcących i Sportowych, Gomulińskiego 2 w Pruszkowie

na dzień podjęcia uchwały połączone są trzy licea ogólnokształcące (stan zastany),
o zróżnicowana organizacji pracy oraz gimnazjum sportowe, włączane do jednego
z liceów. Organ prowadzący winien w okresie przdściowym, najpóźnią do l września
2019 r. dostosować strukturę zespołu do obowiązujących przepisów.

2) Zachować konsekwencję w zapisach dat dotyczących zakończenia działalności przez
gimnazja: sportowe i specjalne.

3) Informacje podane w załączniku nr l (kolumna 2) w pkt 12,13,14,15 dotyczą szkół,
które nie będą funkcjonować w nowym ustroju szkolnym od l września 201 7 r.

Jeśli chodzi o pierwszą uwagę kuratora to od l września 2019 r Zespól Szkół
Ogólnokształcących i Sportowych, Gomuliilskiego 2 w Pruszkowie nie będzie mógł istnieć
jak w tej chwili. Do tego czasu trzeba będzie zmienić strukturę szkoły.
Natomiast uwagi kuratora zawarte w pkt 2 i 3 zostały uwzględnione w projekcie uchwały
na dzisiejszą seqę.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskugę
Głosów w dyskugi nie odnotowano.
Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął dyskugę.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii
Przewodniczących komisji merytorycznych Rady.

Opinie komisji:

Radna Mirosława Sliwińska Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji poinfomiowała, że projekt uchwały Z?.RZ.32///7 został przez członków komigi
zaopiniowany pozytywnie.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie
uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego
ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół
ponadpodstawowych i specjalnych, na okres od dnia l września 2017 r. do 3 1 sierpnia 201 9 r.

ŚiiiiŚiiQ Ójai;i
Karolina Gawkowska
Maksym Gołaś

Za
Za
Za

Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska

Za
Za
Za
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ZaGrzegorz Jastrzębski
Magdalena Kart)iniak Za

na Klimaszewska IZaKata
Agnieszka Kuźmińska Za

NieobecnMaria Makowska

Zdzisława Zielińska IZa
Mirosława Sliwińska l Za
Artur świercz l Za

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że uchwała
nr XXX/237/2017 w sprawie dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych
do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą -- Prawo oświatowe oraz ustalenia
sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych, na okres od dnia l września 2017 r.
do 31 sierpnia 2019 r. została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzuvodniczący Rady zamknął punkt 9 i przeszedł
do realizacji punktu lO.

flu. lu

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że kolejnym punktem
port:ąs3\.u \esl podjęcie uchwali Rady Powiatu Pruszkowskiego w splav'ie podziału środków
Pańsm'on'ego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypaddclcych według
algoryttllu w 2017 lotu dla Powiatu Pruszkoa'skiego tla realizację zadań określonych
w ustawie t'ehabilitacji zaxĄ'odo%'ej i społecznej oraz zatrudnieniu osób niepełnosprawnych
/BRZ.322// 7Z Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poprosił Starostę Maksyma Gołosia
o omówienie punktu, który przekazał głos Panu Radosławowi Kowalczykowi Dyrektorowi
Powiatowego Centmm Pomocy Rodzinie w Pruszkowie, aby przedstawił uchwałę.

Pan Radosław Kowalczyk Dyrektor Powiatowego
w Pruszkowie omówić uchwałę.

Centrum Pomocy Rodzinie

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskusję
Głosów w dyskugi nie odnotowano.
Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął dyskugę.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poprosił o opinie komiqi
merytorycznych.

Opinie komisji.

Radny Artur świercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych
poinformował, że projekt uchwały BRZ-322/17 został przez członków komiqi zaopiniowany
pozytywnie.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie
uchwały w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób
Niepełnosprawnych przypadających według algorytmu w 2017 roku dla Powiatu
Pruszkowskiego na realizację zadań określonych w ustawie rehabilitacji zawodowej
i społeczną oraz zatrudnieniu osób niepełnosprawnych.
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Wyniki głosowania
liku głosowaniaw'\

Liczba uprawnionych
Liczba obecnych
Liczba nieobecnych

Głosy za
Głosy przeciw
Głosy wstrzymujące się
Głosy nieoddane

Szczegóły głosowania
Mariusz Baranowski
Magdalena Bayer
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cvbulska
Stanisław Dymura
Karolina Gawkowska
Maksvm Gołoś
Grzegorz Jastrzębski
Magdalena Karpiniak
l(atarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowski

Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Nieoddan
Za
Za

B+@l?ęc"y

Zbigniew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski

Krzysztof Rymuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwińska
Artur Swiercz

Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że uchwala
nr XXX/238/2017 w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji
Osób Niepełnosprawnych przypadających według algorytmu w 20]7 roku dla Powiatu
Pruszkowskiego na realizację zadań określonych w ustawie rehabilitacji zawodmvej
i społecznej oraz zatrudnieniu osób niepełnosprawnych zostala podjęta. Uchwała stanowi
załącznik nr 14 do protokołu.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady
do punktu ll.

zamknął punkt 10 i przeszedł

Radny Dariusz Nowak Wiceprzuvodniczący Rady poinformował, że koldnym punktem
po ządku iesl Przyjęcie sprawozdania Zespołu Ośrodków Wsparcia: Ośrodka Interwencji
Kryzysowej i Specjalistycznego Ośrodka Wsparcia dta Omar Przemocy w Rodzinie
wPiastowie z działań podjętych w ramach realizacji Powiatowego Programu
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ocet'ony Omar Przetnocy w roku 2016
/B.RZ-323//7Z Sprawozdanie u stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Ad 11

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskugę
Głosów w dyskugi nie odnotowano.
Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął dyskugę.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął punkt
do punktu 12.

11 i przeszedł
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Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że kolejnym punktem
patvądku Przyjęcie spraw'ozdania PONA'iatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Pruszkowie
z realizacji PoM'iatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2016-2018 za I'ok
20/ó /BJ?Z-324// 7Z Sprawozdanie stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

12Ad

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskuqę
Głosów w dyskugi nie odnotowano.
Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął dyskusję.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął punkt 12
do punktu 13.

przeszedł

Ad. 13
Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że kolejnym punktem
porządku jest Podyęcfe uc/zwać w sprawie zćzŃ'ierdzen/a p/finów pracy s/a8c/z ko/ zżl// Rady
Pawla/u Prusa.kowsk/ego na 20/ 7 /ok /B.RZ-32ó// 7Z Projekt uchwały stanowi załącznik
nr 17 do protokołu.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii
Przewodniczących komigi merytorycznych Rady.

Opinie komisji.
Radna Katarzyna Klimaszewska Przuvodnicząca Komisja Budżetu i Finansów
poinformowała, że projekt uchwały BRZ-326/17 został przez członków komigi zaopiniowany
pozytywnie.

Radny Stanisław Dymura Wiceprzewodniczący Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego poinformował, że projekt uchwały BRZ-326/17 został przez członków
komisji zaopiniowany pozytywnie.

Radna Mirosława Sliwińska Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji poinformowała, że projekt uchwały B.RZ.32ó// 7 został przez członków komiqi
zaopiniowany pozytywnie.

Radna Magdalena Beyer Przewodnicząca K.omisji Bezpieczeńshva, Porządku
Publicznego, Administracji i Prawa poinformowała, że projekt uchwały BRZ-32ó//7 został
przez członków komigi zaopiniowany pozytywne.

Radny Artur Swiercz Przewodniczący Komisji Zdro)via i Spraw Społecznych
poinformował, że projekt uchwały B.RZ.32ó// 7 został przez członków komiqi zaopiniowany
pozytywnie.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie pojęcie
uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komigi Rady Powiatu
Pruszkowskiego na 2017 rok.
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Wyniki głosowania

Szczegóły głosowania

W wyniku głosowania przyjęto
Liczba uprawnionych l27
Liczba obecnych 26
Liczba nieobecnvch l l

Głosy za
Głosy przeciw
Głosy wstrzymujące się
Głosy nieoddane

Mariusz Baranowski
Magdalena Bayer
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski

Maria Cybulska
Stanisław Dymura
Karolina Gawkowska
Mak$ym Gołaś
Grzegorz Jastrzębski
Magdalena Karpiniak
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za

Nieoddany
Za
Za
Nieobecn

Zbigniew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
l jiiiŚ; kijkiGiki
Krzysztof Rvmuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
Aurelia Zalewska
Zdzisława Zielińska
Mirosława śliwińska
Artur Swiercz

Za
Za
Za
Za
Za

IŻ;
Za
Za
Za
Za
Za
Za
Za

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że uchwała
nr XXX/239/2017 )v sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Powiatu
Pruszkowskiego na 2017 rok została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 18
do protokołu.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzuvodniczący Rady zamknął punkt 13 i przystąpił
do realizacji punktu 14.

fxu. l+

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że kolejnym punktem
potziądku \est Podjęcie ucha'aW Rady Pou,tata Pruszkowskiego w spra'wie podjęcia
stanowiska doQczqcego poselskiego projektu ustawy o tŁstroju m.st. Warszawy/BRZ-327/1 7/.
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzavodniczący Rady poprosił przedstawiciela radnych
zgłaszających projekt uchwały o zabranie głosu.

Radna Agnieszka Kuźmińska powiedziała, że 30 stycznia 2017 r. do Sdmu wpłynął
poselski projekt ustawy o ustroju m.st. Warszawy, który wywołał wiele emoc:ji, burzę
dyskugi, opinii i ekspertyz. Projekt ten jest w dalszym ciągu aktualnym pr(jektem, nie został
wycofany, cały czas znajduje się na stronie Sejmu. Dotyczy to także Powiatu Pruszkowskiego
i jego sześciu gmin. Nikt nie jest przeciwny metropolii, tylko chodzi o tryb wprowadzenia
zmian. Wszystkie gminy z naszego powiatu zabrały głos w tel sprawie. Radna Agnieszka
Kuźmińska powiedziała, że Rada ma prawo podjąć decyzję w takiej sprawie. Przykładem
wielu samorządów możemy się wypowiedzieć w sprawie dotyczącej naszej społeczności,
tj. w sprawie trybu i sposobu wprowadzania tej ustawy. Po wprowadzeniu tej ustawy nastąpi
ograniczenie kompetencji gmin, chociażby w planistyce, brak samodzielności w niektórych
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sprawach. Bez tej ustawy i tak istnieje możliwość współpracy między samorządami i taka
współpraca jest prowadzona. Radna Agnieszka Kuźmińska zaapelowała do Państwa radnych
o głosowanie za przyjęciem stanowiska w tej sprawie.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskugę

Radny Maksym Gołoś Starosta odniósł się do propozycji stanowiska, zwracając uwagę,
że niepotrzebne są tu emocje i zaznaczył że będzie głosował przeciw. Rozumie, że są tematy
ważne, bardzo ważne, które zajmują naszą świadomość. Ta sprawa wywołała rzeczywiście
emoc:je. Jego zdaniem takie inicjatywy, to sposób na zaistnienie i zwiększenie grona
krytyków, dla zbudowania kapitału politycznego, a nie chęci dialogu. Podkreślił, że to jest
jego zdanie, a Rada może wypowiedzieć się w każdej sprawie. Ustawa ma być szeroko
konsultowana. Odbywają się spotkania z Wojewodą, również w terenie. Powiedział, że będzie
głosował przeciw, ponieważ ta inicjatywa radnych pokazuje, że Radę Powiatu próbuje się
zaangażować w spór który jest poza samorządowy.
Radny Zdzisław Brzeziński powiedział, że bardzo się identyfikuje z problemem metropolii.
Brał udział we wszystkich inicjatywach metropolitalnych, poza ostatnią, łącznie
z zakładaniem ,,Stowarzyszenia Metropolia Warszawa" w roku 2000. Faktem jest sąsiedztwo
Warszawy, co ma bezpośredni wpływ na nasze samorządy. Od 20 do 50 % mieszkańców
naszych gmin pracuje w Warszawie. W tym ostrym sporze politycznym, który powstał
na kanwie projektu ustawy o statusie m. st. Warszawy l sposobu wprowadzenia, sprawy
metropolii zostaną odsunięty albo zaprzepaszczone. Powiedział, że obecna inic:jatywa
metropolitama nie jest w tym duchu, który chciałby. W swojej prostoduszności chciałby
wierzyć, że konsultacje coś mogą zmienić, dlatego nie będzie głosował ,,przeciw", ale nie
będzie głosował też ,,za"
Radna Aurelia Zalewska poprosiła o opinie obecnego na sali radcę prawnego Adama
Bieńkowskiego czy Rada Powiatu może podejmować w tej sprawie stanowisko i jakie mogą
być konsekwencje.
Adam Bieńkowski Koordynator Zespołu Radców Prawnych powiedział, że projekt td
uchwały jest zgodny z obowiązującym statutem. Nie ma takich przeszkód. Taka uchwała nie
ma skutku prawnego jest tylko, ma charakter czysto polityczny, będzie badana zgodności
z prawem przez wojewodę.
Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął dyskugę.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady przeczytał opinię Zarządu Powiatu w tej
sprawie. Zarząd projekt uchwały zaopiniował negatywnie 3 głosy ,,za", l głos ,,wstrzymujący
slę

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii
Przewodniczących komiqi merytorycznych Rady.

OI)lnie komisji:
Radna Magdalena Beyer Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Porządku
Publicznego, Administracji i Prawa poinformowała, że projekt uchwały B.RZ-327/7 7 został
przez członków komiqi zaopiniowany negatywnie: 5 głosów ,,przeciw", 4 głosy ,,za",
0 głosów ,,wstrzymujących się"

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poddał pod głosowanie podjęcie
uchwały Rady Powiatu Pruszkowskiego w sprawie podjęcia stanowiska dotyczącego
poselskiego projektu ustawy o ustroju m.st. Warszawy.
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Szczegóły głosowania

W wyniku głosowania przŃęto
Liczba uprawnionych l27
Liczba obecnych l25
Liczba nieobecnych l2

Głosy za
Głosy przeciw
Głosy wstrzymujące si
Głosy nieoddane

Mariusz Baranowski
Magdalena Bayer
Ewa Borodzicz
Zdzisław Brzeziński
Mirosław Chmielewski
Maria Cybulska
Stanisław Dymura
Karolina Gawkowska
Maksym Gołoś
Grzegorz Jastrzębski
Magdalena Karpiniak
Katarzyna Klimaszewska
Agnieszka Kuźmińska
Maria Makowska

Za
Przeciw
Przeciw

Wstrzymujący się
Przeciw
Za
Za
Za
Przeciw
Za
Nieobecn
Przeciw
Za

Nieobecny

Zbigniew Makowski
Dariusz Nowak
Tomasz Osiński
Janusz Raikowski
Krzysztof Rymuza
Monika Sawicka
Elżbieta Smolińska
Urszula Wojciechowska
Emilia Wróblewska
IAi;iiifżii8G;R
Zdzisława Zielińska
Mirosława Sliwińska
Artur Swiercz

Za
Przeciw
Za
Za
Za
Przeciw
Za
Za
Przeciw
Przeciw
Za
Za
Za

Radny Dariusz No)vak Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że uchwała
nr XXX/240/2017 w sprawie podjęcia stanowiska dotyczącego poselskiego projektu
ustawy o ustroju m.st. Warszmvy została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 20
do protokołu.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął punkt 14 i przystąpił
do realizacji punktu 15.

Afl I'\

Radny Dariusz Nmvak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że kolejnym punktem
po z laku \est Informacja Nr 25/2017 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie
od 20 sQczn/a 20/ 7 r do 9 //?ćzrca 20.7 7 r /B.RZ.325// 7Z Informaclja stanowi załącznik nr 21
do protokołu.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady otworzył dyskugę
Zapytań nie zgłoszono.
Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął dyskusję.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady zamknął punkt 15
do realizaclji punktu 16.

przystąpił

Ad. 16
Radny Dariusz Nowak Wiceprzuvodniczący Rady poinformował, że kolejnym punktem
po ząd\uu sąlnterpelacje i zapytania oraz wttioski i oświadczenia radnych.
Radny Mariusz Baranowski zapytał o pismo z 20 marca br. Stowarzyszenia ,,Nasz żlółwin",
dotyczące uregulowania przez powiat własności kilku metrów gruntu, w związku z budową
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chodnika na skrzyżowaniu ul. Słonecznej i Nadarzyńskiej i poprosił o pozytywne załatwienie
sprawy. Pomoże to gminie dokończyć zadanie.

Radny Maksym Gołoś Starosta powiedział, ze nie kojarzy pisma, ale na pewno je odszuka
i sprawdzi co w tej sprawie.

Radny Janusz Rajkowski powiedział, że chce złożyć oświadczenie właśnie w tym punkcie.
Zwrócił się do Radnego Dariusza Nowaka, Wiceprzewodniczącego Rady, w dniu dzisiejszym
prowadzącego sega, mówiąc, że tradycją rady jest to, że jak ktoś chce zabrać głos to jest
wysłuchiwany, nawet jak kilkakrotnie mówi na ten sam temat. On sam rzadko zabiera głos
w dyskugach, wypowiada się raczej w głosowanych, ale dziś w sprawie przŃęcia stanowiska
chciał zabrać głos, a zostało mu to uniemożliwione. Z tego powodu jest mu bardzo przykro,
tym bardziej, że samorząd to jest połowajego życia.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że radny ma prawo wydać
takie oświadczenie, ale uważa, że na dyskugę jest czas na komisach.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzuvodniczący Rady zamknął punkt 16 i przystąpił
do realizacji punktu 17.

flu. l /

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że kolejnym punktem
porządku są J(b/7zun/kaQ Przewodniczącego Rady Pow/arz/.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady przypomniał o obowiązku złożenia
dokońca kwietnia 2017 r. oświadczeń majątkowych za 2016 rok wraz
z kopią PIT w dwóch egz.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzavodniczący Rady poinfomlował, że kolejna sesja

odbędzie się 25 kwietnia 2017 r. o godz. 17:00.

Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady złożył życzenia Wielkanocne radnym
i gościom obecnym na segi.

Ad. 18
Radny Dariusz Nowak Wiceprzewodniczący Rady o godz. 19:30 zamknął obrady
XXX seqi Rady Powiatu Pruszkowskiego.

W
Rady

Protokół sporz(łdziła:
Mctłgołzata Jctnowska
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